



شركة الأسماك العمانية ش.م.ع.
Oman Fisheries COSAOG

التاريخ: 1 رمضان 1443 هـ
الموافق: 3 إبريل 2022م

أهم قرارات اجتماع الجمعية العامة الغير العادية

عقدت شركة الأسماك العمانية ش.م.ع. اجتماع الجمعية العامة الغير العادية للشركة في تمام الساعة الخامسة من مساء يوم الخميس، الموافق 2022/ 3 /31 م وتمت الموافقة على القرار التالي:

الجمعية العامة الغير العادية:

1- مناقشة مقترح بيع شركة الأمين للمخازن والتبريد المملوكة بالكامل لشركة الأسماك العمانية لصالح مجموعة أسياذ بمبلغ وقدره 3.1 مليون ريال عماني (ثلاثة ملايين ومائة ألف ريال عماني) والموافقة عليه.

القرار 1:

الموافقة على بيع شركة الأمين للمخازن والتبريد المملوكة بالكامل لشركة الأسماك العمانية لصالح مجموعة أسياذ بمبلغ وقدره 3.1 مليون ريال عماني (ثلاثة ملايين ومائة ألف ريال عماني)

سليمان بن شطيظ بن سويلم الغنامي
الرئيس التنفيذي





شركة الأسماك العمانية - عمان
Oman Fisheries CO.SAOG

Date: 3th April 2022

Resolutions Passed in the Extra Ordinary General Meeting

Resolutions passed during Oman Fisheries Co. SAOG the Extraordinary General Meeting (EGM) held on Thursday 31st March 2022 in the **Company main office in Ghala** as well as through the electronic AGM/EGM platform(www.mcd.gov.om):

Extraordinary General Meeting:-

1. To consider and approve of the sale of Al Ameen Stores & Refrigeration LLC, a wholly owned subsidiary of Oman Fisheries Company (SAOG), to ASAYD Group for an agreed valuation of RO 3.1 million

The Resolution:

Approved the sale of Al Ameen Stores & Refrigeration LLC, a wholly owned subsidiary of Oman Fisheries Company (SAOG), to ASAYD Group for an agreed valuation of RO 3.1 million

Suleiman Al Ghannami
Chief Executive Officer

